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Z A P I S 
 

4. seje Občinskega sveta občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek, 
25.02.1999 v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite v Gornji Radgoni. 
 
Gospod Miha VODENIK, župan občine Gornja Radgona je otvoril sejo in pozdravil vse 
prisotne.  
 
Ugotovil je, da je seja sklepčna, saj je bilo na seji prisotnih 13 članov občinskega sveta.   
 
Število prisotnih članov občinskega sveta se je med sejo povečevalo, tako, da je bilo skupaj 
prisotnih 18 članov občinskega sveta. 
 
Opravičeno so bili odsotni naslednji člani občinskega sveta: Danilo TIRŠ, Štefan PUCKO, 
Alojzija FRAJHAM in Janko SLAVIČ. 
 
Na seji so bili prisotni še predstavniki občinske uprave in novinarji. 
 
Seja je posneta na magnetofonski trak, ki se hrani. 
 
 
Ad. 2:  Obravnava in sprejem zapisa 3. seje Občinskega sveta 
 
Gospod Miha VODENIK, predsedujoči je dal zapis 3. seje v razpravo. Razprave ni bilo, zato je 
dal zapis na glasovanje. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 
S K L E P  št. 27: 

 
Sprejme se zapis 3. seje Občinskega sveta z dne 28.01.1999. 
 
 
Ad. 3:  Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
Gospod Miha VODENIK, predsedujoči je prebral predlagani dnevni red, posredovan z 
vabilom in ga dal v razpravo. 
 
Župan je uvodoma umaknil iz dnevnega reda 12. točko: »Pravilnik o merilih za sofinanciranje 
ljubiteljske kulturne dejavnosti«. 
 
Gospod Drago HORVAT, član občinskega sveta je predlagal dopolnitev dnevnega reda s 
točko: »Sklep o začasnem izplačevanju sejnin za delo članov občinskega sveta in delovnih 
teles«.  V obrazložitev predloga je dejal, da komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja predlaga, da se sprejme določena rešitev za čas, ko ni sprejet ustrezni pravilnik. 
 
Gospod Anton ROVŠNIK, član občinskega sveta je na predlog Odbora za varstvo okolja, 
urejanje prostora in gospodarske javne službe predlagal umik naslednjih točk iz dnevnega 
reda: 
• 13. točka: »Program in plan Komunalnega podjetja Gornja Radgona za leto 1999« 
• 14. točka: »Cenik Komunalnega podjetja Gornja Radgona za storitve javne snage in 

zimske službe« 
 
V imenu odbora je tudi predlagal, da se zamenja vrstni red točk tako, da se 18. točka 
»Predlog odloka o gospodarskih javnih službah« obravnava kot 17. točka dnevnega reda, 
točka »Predlog odloka o gospodarjenju s stavbnimi zemljišči v občini Gornja Radgona«  pa 
kot 18. točka dnevnega reda. 
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Gospod Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta je predlagal umik 15. točke dnevnega reda 
»Predlog odloka o kategorizaciji občinskih cest«.  V obrazložitev je navedel, da je predlog 
doživel veliko pripomb, mnogo mestnih ulic in javnih poti ni navedeno, v času javne 
razprave pa so nekatere krajevne skupnosti zamudile rok za pripombe. Predlagal je umik 
točke, občinske skužbe pa naj s krajevnimi skupnostmi in Cestnim podjetjem Murska Sobota 
odlok popravijo in ga v čimkrajšem času dostavijo občinskemu svetu v obravnavo. 
 
Gospod Peter FRIDAU, član občinskega sveta je v imenu Odbora za gospodarstvo, obrt in 
podjetništvo  predlagal umik 6. točke: »Predlog odloka o zaključnem računu proračuna 
občine Gornja Radgona za leto 1998«. Odlok o proračunu za leto 1998 ni sprejet, zato ni 
pravne podlage za sprejem Odloka o zaključnem računu za leto 1998. 
Predlagal je še, da se 4. točka dopolni tako, da glasi: »Vprašanja, pobude in predlogi 
svetnikov«. 
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Župan je dal predloge za spremembo dnevnega reda na glasovanje. 
 
Za umik 13. in 14. točke dnevnega reda je glasovalo 8 članov občinskega sveta, proti so 
glasovali 4 člani,  4 svetniki pa so se glasovanja vzdržali. Župan je ugotovil, da je predlog za 
umik 13. in 14. točke z večino glasov sprejet. 
 
Za umik 15. točke dnevnega reda je glasovalo 5 članov občinskega sveta, proti je 
glasovalo 8 članov,  3 svetniki so se glasovanja vzdržali. Predlog za umik 15. točke 
dnevnega reda tako ni bil sprejet. 
 
Za umik 6. točke dnevnega reda so glasovali 4 svetniki, proti pa je glasovalo 10 svetnikov, 
zato predlog za umik 6. točke dnevnega reda ni bil sprejet. 
 
Za dopolnitev dnevnega reda z točko:  »Sklep o začasnem izplačevanju sejnin za delo 
članov občinskega sveta in delovnih teles«  so glasovali vsi člani občinskega sveta. Predlog 
za dopolnitev je bil tako soglasno sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje še dopolnjen in spremenjen dnevni red. Soglasno je bil sprejet 
naslednji 
 
DNEVNI RED: 
 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisa 3. seje Občinskega sveta 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Vprašanja, pobude in predlogi svetnikov 
5. Statut občine Gornja Radgona - prva obravnava 
6. Predlog odloka o zaključnem računu proračuna občine Gornja Radgona za leto 1998 - 

prva in druga obravnava 
7. Sklep o določitvi športnih objektov občinskega pomena 
8. Pravilnik o merilih in kriterijih za sofinanciranje programov športa v občini 
9. Predlog odloka o turistični taksi na področju občine Gornja Radgona -  prva in druga 

obravnava 
10. Soglasje občinskega sveta za VVZ Manko Golar Gornja Radgona 
11. Predlog za imenovanje treh članov sveta območne izpostave Sklada RS za ljubiteljske 

kulturne dejavnosti 
12. Predlog odloka o kategorizaciji občinskih cest - druga obravnava 
13. Predlog odloka o občinskih cestah - druga obravnava 
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14. Predlog odloka o gospodarskih javnih službah - prva in druga obravnava 
15. Predlog odloka o gospodarjenju s stavbnimi zemljišči v občini Gornja Radgona - druga 

obravnava 
16. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o prostorsko ureditvenih pogojih 

za območje Občine Gornja Radgona - prva in druga obravnava 
17. Spremembe in dopolnitve odloka o UN »Preureditev Elementa za Avtoradgono in obrtno 

cono Gornja Radgona - prva in druga obravnava 
18. Sprememba in dopolnitev odloka o gradnji pomožnih objektov - prva in druga 

obravnava 
19. Sklep o povrnitvi stroškov predvolilne kampanje za leto 1998 
20. Sklep o financiranju političnih strank in samostojnih list 
21. Predlog odloka o upravnih taksah - prva in druga obravnava 
22. Odprodaja zemljišča podjetju Emona Merkur Ljubljana 
23. Odprodaja zemljišča družini Kraner iz Gornje Radgone 
24. Nakup zemljišča za potrebe izgradnje stanovanjskih objektov 
25. Nakup zemljišč skupaj s stavbami od družin Šumen in Gjerkeš za potrebe izgradnje ČN 
26. Sklep o začasnem izplačevanju sejnin za delo članov občinskega sveta in delovnih teles 
27. Odgovori na vprašanja, pobude in predloge svetnikov 
 
 
Ad. 4:  Vprašanja, predlogi in pobude  svetnikov 
 
Razprave ni bilo. Nobeden od svetvnikov ni postavil vprašanja, podal predloga ali pobude, 
zato je župan  zaključil točko. 
 
 
Ad. 5:  Statut občine Gornja Radgona - prva obravnava 
 
Uvodoma je nekaj besed spregovoril gospod Dušan ZAGORC, predsednik Statutarno 
pravne komisije.  Predvsem se je zahvalil vsem, ki so sodelovali pri pripravi statuta in opravili 
zelo naporno delo. 
 
Nato je Terezija CIPOT, strokovna sodelavka občinske uprave podala dodatno obrazložitev. 
Govorila je o pravnih podlagah za spremembo statuta.  V času od sprejema statuta je bilo 
sprejetih že šest novel, s katerimi statut ni bil usklajen.  Zaradi preglednosti je pripravljen 
čistopis statuta.  Statutarno pravni komisiji je kot pomoč pri delu služil osnutek, ki ga je 
pripravila Služba za lokalno samoupravo.   Komisija tako predlaga dva nova organa občine 
- občinsko upravo in občinsko volilno komisijo.  V predlogu statuta so podrobno  obdelane 
pristojnosti, postopki in način dela članov Nadzornega odbora ter strokovnost članov. Tudi 
poglavje krajevnih skupnosti je dokaj podrobno urejeno.  Zakon zahteva, da so v statutu 
navedene vse naloge, z odlokom pa se podrobneje specificirajo. Tudi občinske javne 
službe bodo z odlokom podrobneje urejene.  Ob koncu je poudarila, da gre za najvišji akt 
občine, v času obravnave, ki bo trajala do  08.03.1999 pa  komisija pričakuje čim več 
predlogov in pripomb, katere bo komisija pregledala. 
 
Gospod Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta in član Statutarno pravne komisije je dejal, da 
je komisija pustila sporne zadeve odprte. V nadaljevanju je podal predloge svetnikov iz 
stranke Slovenski krščanski demokrati. Te so naslednje: 
»Spodaj podpisani člani občinskega sveta (Kajdič Ivan, Novak Amalija, Tropenauer Anton) 
dajemo k predlogu statuta občine Gornja Radgona - prva obravnava naslednje pripombe: 
• V statutu je potrebno vstaviti določilo, da se proračun občine sprejema z 2/3 večino 

prisotnih članov. 
 Predlog statuta določa za sprejem proračuna navadno večino, kar bi v praksi pomenilo, 

da bi ob sklepčni seji, na kateri bi bilo prisotnih 12 članov občinskega sveta, proračun 
lahko sprejela večina sedmih članov. Ker je proračun osnova za kakršnokoli dejavnost oz. 
izvrševanje vseh programov občine, smo prepriračni, da ta določba ni primerna. Tudi v 
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še veljavnem statutu je opredeljena 2/3 večina navzočih članov, pa tudi Zakon o 
financiranju občin take določbe ne prepoveduje. 

• Dodati je potrebno določbo, da tudi o pridobivanju nepremičnega premoženja odloča 
občinski svet. 

 Tudi ta določba je sestavni del še veljavnega statuta, ni v neskladju z Zakonom o 
financiranju občin, primerna pa je tudi po vsebinski plati. 

• Javna razprava o predlogu statuta naj traja 30 dni. 
 Za tako pomemben akt, kot je statut občine je 10-dnevna obravnava prekratek rok. 

Izgovor, da moramo novi statut sprejeti do konca marca pa ne vzdrži, saj je ta rok samo 
instrukcijski in zamuda pri sprejemanju statuta za največ mesec dni, ne bi prinesla 
nikakršnih sankcij, ampak samo terminsko spremembo v županovem predlogu dela 
občinske uprave in občinskega sveta. 

 Občinskemu svetu predlagamo, da predloge obravnava in jih sprejme kot sestavni del 
sprememb statuta v prvi obravnavi.« 

 
 
Gospod Drago HORVAT, član občinskega sveta istočasno tudi član Statutarno pravne 
komisije je prosil, da naj zainteresirani v času, določenem za javno obravnavo pisno 
posredujejo pripombe statutarni pravni komisiji. Ta jih bo ali vključila, ali ne in tudi pojasnila 
svoje odločitve. Dejal je, da je Statutarno pravna komisija pri pripravi predloga statuta 
vodilo načelo zakonitosti.   
 
Gospod Peter FRIDAU, predsednik Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je prebral 
mnenje odbora, ki je naslednje: 
»Odbor sprejema statut občine Gornja Radgona na znanje, s tem, da občinskemu svetu 
predlaga, da rok obravnave statuta  podaljša do 20.03.1999«. 
 
Predsedujoči je zaključil razpravo in dal najprej na glasovanje predlog Statutarno pravne 
komisije, da obravnava traja do  08.03.1999.  
Za predlog je glasoval  samo 1 svetnik, zato predlog ni bil sprejet. 
 
Nato je predsedujoči dal na glasovanje predlog, da traja obravnava o predlogu statuta do 
20.03.1999. 
Predlog je bil z večino glasov prisotnih svetnikov sprejet (13 ZA). 
 
Tako je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P  št.  28:  
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejema Statut občine Gornja Radgona - prva 
obravnava in ga posreduje v obravnavo, ki traja do 20.03.1999. 
 
 
 
Ad. 6:  Odlok o zaključnem računu proračuna občine Gornja Radgona za  
             leto 1998 - prva in druga obravnava 
 
Uvodno obrazložitev k odloku je podala gospa Darinka BODANEC, vodja odseka v občinski 
upravi.  Dejala je, da so v skladu z Zakonom o lokalni samoupravi in Zakonom o financiranju 
občin v Odlok o zaključnem računu za leto 1998 vključeni tudi prihodki krajevnih skupnosti.  
Prihodki so bili realizirani višini 1,074.477.835,02 SIT, odhodki pa v višini 1,036.285.790,80 SIT. 
Realizacija je razvidna iz priložene bilance prihodkov in odhodkov ter iz analitike odhodkov.  
Dejala je, da so bili investicijski odhodki realizirani v višini 371,3 mio SIT in predstavljajo 38 % 
realiziranih odhodkov. V nadaljevanju je izpostavila investicije, za katere je bil namenjen 
največji delež sredstev, nato  pa še dejala, da je iz bilance prihodkov in odhodkov razvidno, 
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da razlika med prihodki in odhodki znaša 38.192.044,00 SIT. V letu 1998 so bila v proračun s 
strani državnega rporačuna - posameznih ministrstev nakazana namenska sredstva in sicer: 
• Ministrstva za finance za sanacijo programa za odpravo posledic suše in neurja v letu 

1997 na trajnih nasadih in poljščinah v višini 15 mio SIT. Ta sredstva so bila razporejena 
posameznim upravičencem v višini 11 mio SIT, razlika v višini 4 mio SIT pa se prenese v letu 
1999 za isti namen; 

• Ministrstva za ekonomske odnose in razvoj za ureditev pristana na reki Muri v višini 621.782 
SIT. Ta sredstva niso bila porabljena, zato se prenesejo za isti namen v leto 1999; 

• sredstva požarne takse v višini 149.836,00 SIT. 
Ostanek teh namenskih sredstev v višini 5 mio SIT se prenese v leto 1999 ter se vključi v 
predlog proračuna za leto 1999 za navedene namene. 
Razen tega so ostale odprte obveznosti po pogodbah za kanalizacijo v znesku 7 mio SIT, za 
katere bo prav tako potrebno dodatno povečati postavko v proračunu za leto 1999. 
Ob koncu je gospa Bodanec predlagala, da občinski svet predlagani odlok obravnava in 
ga sprejme, presežek pa prenese v prihodke leta 1999 , ki se namenijo za pokritje prenešenih 
obveznosti po zaključnem računu 1998 (v višini 12 mio SIT), ostalo pa se razporedi za druge 
namene. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 
 
Število prisotnih svetnikov na seji se je povečalo na 19, saj se je v tem času seji pridružil 
gospod Andrej RITLOP, član občinskega sveta. 
 
Gospod Anton TROPENAUER, član občinskega sveta in predsednik Odbora za proračun in 
premoženjske zadeve je uvodoma izrazil obžalovanje, da Odbor za proračun in 
premoženjske zadeve ni bil sklepčen.  V nadaljevanju je govoril o proračunu za leto 1998 in 
vseh težavah okrog izvajanja proračuna. Nadzorni odbor je v poročilu namreč zapisal, da 
je izvajalec proračuna večkrat kršil zakon, glede izvajanja investicij. Govoril je tudi o 
odločitvi Ustavnega sodišča glede proračuna za leto 1997 in svetnike seznanil z  delno 
vsebino ugotovitev Ustavnega sodišča.  Ena izmed ugotovitev je tudi ta, da nadzor nad 
sredstvi proračuna opravljajo organi občine oziroma Nadzorni odbor, in ne Ustavno sodišče. 
Glede zaključnega računa za leto 1998 je dejal, da niso specificirani vsi odhodki in prihodki 
krajevnih skupnosti. V nadaljevanju pa je predlagal, kot član občinskega sveta, da občinski 
svet sprejme naslednji sklep: 
• odločanje o sprejemu zaključnega računa za leto 1998 se odloži, Nadzornemu odboru 

občine Gornja Radgona pa predlaga, da pristopi k nadzornemu pregledu o zakonitosti 
in smotrnosti rabe proračunskih sredstev za leto 1998. 

• presežek proračunskih sredstev po predloženem zaključnem računu za leto 1998 pa se 
prenese v proračun za leto 1999. 

• predlagatelju zaključnega računa se nalaga, da podrobneje prikaže prihodke in 
odhodke po posameznih krajevnih skupnostih ter tudi določno opredeli prihodke 
posamezne krajevne skupnosti po virih sredstev in odhodke po namenih porabe. 

 
 
Gospa Violeta DEUTSCH MESARIČ, članica občinskega sveta je uvodoma dejala, da ni 
obremenjena z dogodki iz preteklosti, pa tudi stranka SDS se je s svojim programom 
zavezala, da bo podpirala konstruktivno delovanje in presekala neproduktivne zamere iz 
preteklosti, osredotočili in pazili bodo, da bo tekoče poslovanje zakonito, predvsem pa v 
dobro občanov.  Menila je, da je  zaključni račun posnetek dejanske porabe sredstev, ne 
glede na plan.  O tem ni dvoma in misli, da je izkaz pravilen. Samo nesprejetje zaključnega 
računa ne bo prispevalo k boljšemu dogajanju, zato  ni razloga, da glasuje proti sprejemu 
zaključnega računa. Opozorila je, da so svetniki  posredno že dali soglasje k zaključnemu 
računu. 
 
Gospod Štefan PUCKO, član občinskega sveta in član Odbora za kmetijstvo in turizem je 
svetnike seznanil z mnenjem Odbora za kmetijstvo in turizem. To je naslednje: 
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»Odbor se strinja s predlogom odloka o zaključnem računu občine Gornja Radgona za leto 
1998.« 
 
Gospod Anton ROVŠNIK, član občinskega sveta se je strinjal z razpravo gospe Violete 
Deutsch Mesarič, čeprav, po njegovem mnenju, navedbe gospoda Tropenauerja držijo. V 
nadaljevanju je seznanil svetnike, da se Odbor za družbene dejavnosti strinja s predlogom 
Odloka o zaključnem računu občine Gornja Radgona za leto 1998 s pripombo, da se 
presežek prihodkov nad odhodki razporedi glede na posredovane vloge posameznih 
porabnikov družbenih sredstev, kar je bilo posredovano tudi Odboru za proračun, finance 
in premoženjske zadeve. 
 
Gospod Peter FRIDAU, član občinskega sveta in predsednik Odbora za gospodarstvo, obrt 
in podjetništvo je podal mnenje tega odbora. To je naslednje: 
»Odbor prepušča obravnavo in sprejem stališč Odboru za proračun, finance in 
premoženjske zadeve in Nadzornemu odboru. Postavlja se vprašanje logičnosti sprejemanja 
zaključnega računa za leto 1998, če ni bilo sprejetega proračuna za leto 1998. Ugotavlja se, 
da v letu 1998 ni bilo namenjenih nič sredstev za razvoj malega gospodarstva.« 
 
Ob koncu je še dodal, da nima pripomb na samo vsebino zaključnega računa. Vprašljiva je 
predvsem logičnost sprejemanja zaključnega računa in pravna podlaga, na kar je že 
opozoril pri sprejemanju dnevnega reda. Dodal je še, da se bo glasovanja vzdržal. 
 
Gospod Drago HORVAT, član občinskega sveta je v celoti podprl razpravo gospe Violete 
Deutsch Mesarič.  Glede na dogodke v zadnjem delu preteklega mandata se lahko zgodi, 
da bo občinski svet pral umazano perilo vse leto, do dopustov. Program, ki je natrpan in 
terminsko zastavljen, pa ne bo izpolnjen, kar bo povzročilo organizacijske, tehnične in tudi 
kadrovske težave. Predlagal je, da enkrat občinski svet zaključi z dogodki iz preteklosti in več 
energije posveti tekočim dogodkom.  
 
Gospod Anton TROPENAUER, član občinskega sveta se je ponovno vključil v razpravo. 
Namen njegove predhodne razprave ni bil, da odpre stare rane in povzroči prepir.  Dejal je, 
da mora kot predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve pri svojem 
delu spoštovati zakon. Poudaril, da sprejem oz. nesprejem zaključnega računa ne sme 
vplivati na nadaljno delo, ampak nasprotno. To je dobra osnova, da bomo tudi naprej 
spoštovali vse zakone.  Ponovno je predlagal, da Nadzorni odbor opravi delo in pregleda  
zaključni račun. Vrhovni organ - Ustavno sodišče tudi tako svetuje. 
 
Predsedujoči je zaključil razpravo.  Nato je dal na glasovanje predlog gospoda 
Tropenauerja, ki glasi: 
• Odločanje o sprejemu zaključnega računa za leto 1998 se odloži, Nadzornemu odboru 

občine Gornja Radgona pa predlaga, da pristopi k nadzornemu pregledu o zakonitosti 
in smotrnosti rabe proračunskih sredstev za leto 1998. 

 Presežek proračunskih sredstev po predloženem zaključnem računu za leto 1998  se 
prenese v proračun za leto 1999. 

 Predlagatelju zaključnega računa se nalaga, da podrobneje prikaže prihodke in 
odhodke po posameznih krajevnih skupnostih ter tudi določno opredeli prihodke 
posamezne krajevne skupnosti po virih sredstev in odhodke po namenih porabe. 

 
Za predlog so glasovali 4 člani občinskega sveta, proti je glasovalo 12 članov občinskega 
sveta. Predlog ni bil sprejet. 
 
Nato je predsedujoči dal na glasovanje naslednji predlog: 
Sprejme se odlok o zaključnem računu proračuna občine Gornja Radgona za leto 1998. 
Presežek prihodkov nad odhodki v višini 38.192.044 SIT se prenese v prihodke leta 1999 in 
sicer se 12.439.201 SIT nameni za pokritje prenešenih obveznosti, po zaključnem računu 1998, 
ostalo pa se razpoedi za druge namene. 
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Za predlog je glasovalo 13 članov občinskega sveta, proti so glasovali 4 člani občinskega 
sveta, 1 član pa se je glasovanja vzdržal. 
 
Tako je bil z večino glasov sprejet naslednji 
 

S K L E P  št.  29: 
 

1. Sprejme se Odlok o zaključnem računu proračuna občine Gornja Radgona za leto 1998. 
2. Presežek prihodkov nad odhodki v višini 38.192.044 SIT se prenese v prihodke leta 1999 in 

sicer se 12.439.201 SIT nameni za pokritje prenešenih obveznosti, po zaključnem računu 
1998, ostalo pa se razpoedi za druge namene. 

 
 
Ad. 7:  Sklep o določitvi športnih objektov občinskega pomena 
 
Uvodno obrazložitev je podala Terezija CIPOT, strokovna sodelavka občinske uprave. Med 
drugim je dejala, da lahko občina na podlagi sklepa pridobi lastnino, posamezno društvo 
pa lastninsko pravico, pripravlja pa se tudi drugi del sklepa o določitvi športnih objektov 
občinskega pomena. 
 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči sklep na glasovanje. 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P   št. 30: 
 
Za športne objekte občinskega pomena Občine Gornja Radgona se v skladu z 1. odstavkom 
64. člena Zakona o športu  (Ur. list RS, št. 22/98) določijo naslednje za športno dejavnost 
opremljene in urejene površine in prostori na območju občine Gornja Radgona in sicer: 
 
1. Športno  rekreacijski center Gornja Radgona - Trate 
parc. št. 801  pot v izmeri      15 m2 
parc. št. 802  pot v izmeri    352 m2 
parc. št. 803/1  travnik 4 v izmeri 3993 m2 
parc. št. 803/2  travnik 4 v izmeri 2609 m2 
parc. št. 804  travnik 3 v izmeri 2033 m2 
parc. št. 805  neplodno v izmeri 4672 m2 
parc. št. 805  stavba v izmeri     15 m2 
parc. št. 806  dvorišče v izmeri     56 m2 
parc. št. 806  stavba v izmeri   129 m2 
parc. št. 810/1  travnik 6 v izmeri   725 m2 
parc. št. 811  pot v izmeri           14144 m2 
parc. št. 812  njiva 3 v izmeri        64140 m2 
parc. št. 813/1  travnik 4 v izmeri         1007 m2 
parc. št. 813/2  travnik 4 v izmeri 2643 m2 
parc. št. 815/2  travnik 6 v izmeri   654 m2 
 
vse ležeče v k.o. Gornja Radgona vl. št. 443 in vl. št. 494. 
 
2. TVD Partizan Gornja Radgona 
parc. št.  372/6 posl. stavba k.o. Gornja Radgona vl. št. 492 
 
3. TVD Partizan Apače 
parc. št.  542/4 posl. stavba k.o. Apače  vl. št. 308 
parc. št. 542/5 posl. stavba  k.o. Apače  vl. št. 308 
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4. Nogometno igrišče  Apače 
parc. št. 469/45 travnik 7 v izmeri  17152 m2 
parc. št. 469/47 travnik 7 v izmeri      784 m2 
parc. št. 469/50 travnik 7 v izmeri      629 m2 
parc. št. 469/51 travnik 7 v izmeri      516 m2 
parc. št. 469/54 sadovnjak 4 v izmeri          476 m2 
parc. št. 469/55 sadovnjak 4 v izmeri          401 m2 
parc. št. 469/48 gozd 4 v izmeri    1120 m2 
parc. št. 469/49 gozd 4 v izmeri    1054 m2 
 
del. parc. št.: 469/46 travnik 7 
 
vse ležeče v k.o. Apače vl. št. 16; vl. št. 234; vl. št. 241; vl. št. 241; vl. št. 68; vl. št. 246; vl. št. 
344; 
 

2. 
 

Nepremičnine iz točke 1. tega sklepa postanejo lastnina Občine Gornja Radgona. Vpis 
lastninske pravice v zemljiški knjigi se opravi na predlog Občine Gornja Radgona, v roku 
navedenem v 64. členu Zakona o športu. 
 
 

3. 
 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnih objavah občine Gornja Radgona v 
lokalnem časopisu Prepih. 
 

 
Ad. 8:  Pravilnik o merilih in kriterijih za sofinanciranje programov športa v občini 
  
Uvodno obrazložitev je podala Janja BRUMEN, strokovna sodelavka  občinske uprave. 
Dejala je, da pravilnik v svojih določbah določa pogoje, ki jih morajo posamezni izvajalci 
izpolnjevati, da lahko kandidirajo za javna sredstva, določa vrsto in obseg programov, ki 
bodo sofinancirani iz občinskega proračuna itd. Cilji pravilnika so trije in sicer: izpolnitev 
zakonskega določila, da občinski svet določi merila za sofinanciranje programov športa, 
izpolnitev zakonskega določila, da občinski svet določi v proračunu obseg sredstev za 
programe športa ter obseg in vrsto dejavnosti in pospeševanje razvoja športa in 
rekreacije.Opozorila je na bistvene spremembe, ki jih prinaša pravilnik, glede na dosedanjo 
prakso. Opozorila je na napako v 8. členu pravilnika, točka III. alineja a) kjer je v prvi alineji 
napačno napisana številka 72. Pravilna številka je 144. Predlagala je, da občinski svet s 
popravkom v 8. členu akt sprejme. 
 
Gospod Anton ROVŠNIK, član občinskega sveta  je obvestil svetnike, da je Odbor za 
družbene dejavnosti  vodil široko razpravo okrog pravilnika.  Prišli so do ugotovitve, da 
odbor pravilniku daje soglasje in poziva vse, ki bodo v tem letu vezani na pravilnik, še 
pripravljajo pripombe oziroma ga usklajujejo. 
 
Gospod Janko IRGOLIČ, podžupan je dodatno pojasnil, da je pravilnik letos zakonsko nujen. 
Pridružil se je mnenju gospoda Rovšnika, v nadaljevanju pa se je zahvalil občinski upravi in 
gospe Brumen za vloženo delo. Pravilnik je namreč zelo težko pripraviti tako, da so merila 
poštena in realna za vse športne panoge.  Namen pravilnika je predvsem, da šport v občini 
Gornja Radgona na vseh področjih ohranimo vsaj na takšnem nivoju kot je, oziroma ga 
razviti tudi višje. Dejal je, da se v Športni zvezi strinjajo s pravilnikom, če bo potrebno pa se 
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bo med letom tudi  sproti popravil, oziroma, se bodo pripravile spremembe. Pravilnik se 
namreč sprejema vsako leto. 
 
Razprave več ni bilo. Sledilo je glasovanje o pravilniku. Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P   št. 31: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Pravilnik o merilih in kriterijih za sofinanciranje 
programov športa v občini Gornja Radgona. 
 
 
 
Ad. 9:  Predlog odloka o turistični taksi na področju občine Gornja Radgona 
            - prva in druga obravnava 
 
Uvodno obrazložitev je podala Terezija CIPOT, strokovna sodelavka občinske uprave. 
Dejala je, da  je odlok pripravljen na podlagi določila Zakona o pospeševanju turizma. 
Turistična taksa je prihodek občine, ki ga namenja za pokrivanje stroškov v skladu z določili 
22. člena omenjenega zakona.  Odlok je noveliran in je povzetek zakonskih določil. 
Predlagala je občinskemu svetu, da odlok v predloženem besedilu sprejme. 
 
Gospod Štefan PUCKO, član občinskega sveta je prebral mnenje Odbora za kmetijstvo in 
turizem, ki je naslednje: 
»Odbor se strinja s predlogom Odloka o turistični taksi na področju občine Gornja Radgona. 
Občinskemu svetu pa predlaga, da ga sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Razprave več ni bilo, sledilo je glasovanje o odloku o turistični taksi na področju občine 
Gornja Radgona. Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P   št. 32: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o turistični taksi na področju občine 
Gornja Radgona - prva in druga obravnava. 
 
 
 
Ad. 10:  Soglasje občinskega sveta za VVZ Manko Golar Gornja Radgona 
 
Gospa Janja BRUMEN, strokovna sodelavka v občinski upravi je uvodoma dejala,  da je 
Občinski svet občine Gornja Radgona dal zavodu Manko Golar Gornja Radgona za šolsko 
leto 1998/99 soglasje za formiranje 21 oddelkov za skupno 330 otrok. Zaradi dodatnega 
vpisovanja otrok od 01.09.1998 dalje se je število otrok povečalo na 345 v mesecu januarju. 
S 1.3. se bo v vrtec vključilo še dodatno 9 otrok, ki jih ni mogoče vključiti v obstoječe jaslične 
oddelke, glede na normative. Zaradi tega je potrebno s strani občinskega sveta sprejeti 
sklep, oziroma izdati soglasje k formiranju dodatnega jasličnega oddelka, da bodo ti otroci 
dejansko lahko obiskovali vrtec. 
 
Brez razprave je bil soglasno sprejet naslednji 
 

S K L E P   št. 33: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona daje soglasje VVZ Mnako Golar Gornja Radgona k 
formiranju dodatnega rednega oddelka s 01.03.1999. 
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Ad. 11:  Predlog za imenovanje treh članov sveta območne izpostave Sklada RS za  
     ljubiteljske kulturne dejavnosti 
 
Uvodno obrazložitev je podal gospod Drago HORVAT, predsednik komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja.  Seznanil je svetnike, da je komisija na svoji seji dne 
18.2.1999 obravnavala predlog za imenovanje članov sveta območne izpostava Sklada 
ljubiteljskih kulturnih dejavnosti ter predlaga, da občinski svet sprejme predlog sklepa. 
 
Brez razprave je bil soglasno sprejet naslednji 
 

S K L E P  št. 34: 
 

Za člane sveta območne izpostave Sklada ljubiteljskih kulturnih dejavnost se za Občino 
Gornja Radgona imenujejo: 
• Milan NEKREP 
• Marija ŠEDIVY 
• Anton ROVŠNIK 
 
 
Predsedujoči je nato odredil odmor. Po 20 minutah se je seja nadaljevala. 
 
 
Ad. 12:  Predlog odloka o kategorizaciji cest - druga obravnava 
 
Uvodoma je spregovoril gospod Jože ŠČAVNIČAR, strokovni sodelavec občinske uprave. 
Dejal je, da skozi občino Gornja Radgona potekata dve državni cesti, vse ostale ceste na 
področju občine pa so občinske ceste.  V nadaljevanju je dejal, da je pravna podlaga za 
sprejem odloka podana v 81. členu Zakona o javnih cestah, cilji odloka pa so, da ob enakih 
merilih, ki jih določa uredba vlade za kategorizacijo cest razmeji občinske ceste med 
lokalne ceste in javne poti.  Lokalnih cest med naselji je v odloku  82.332 km,  lokalnih cest v 
mestu Gornja Radgona je 15.615 km,  javnih poti v naseljih in med naselji pa je skupaj 
249.417 km. Dejal je, da je občina strokovno tehnično pomoč pri terenskem delu poverila 
Cestnemu podjetju Murska Sobota. Na odlok v prvi obravnavi so podale pripombe 
naslednje krajevne skupnosti: Spodnja Ščavnica, Negava, Spodnji Ivanjci in Gornja 
Radgona. Vse sporne ceste, navedene v pripombah so bile ponovno pregledene, 
premerjene in dodatno vnešene v kataster cest, če so seveda izpolnjevale kriterije. Krajevni 
skupnosti Apače in Stogovci nista imeli pripomb na predlog odloka. Pripombe je še podala 
krajevna skupnost Črešnjevci-Zbigovci, vendar prepozno oz. po roku, zato niso upoštevane.  
Glede tega je dejal, da se bodo ceste vsako leto ažurirane. Ceste, ki sedaj niso vnešene, se 
lahko dodatno vnesejo, če bodo izpolnjevale kriterije.  Ob koncu je predlagal, da občinski 
svet obravnava odlok in ga sprejme. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 
 
Gospod Anton ROVŠNIK, član občinskega sveta in član Odbora za varstvo okolja, urejanje 
prostora in gospodarske javne službe je seznanil svetnike, da je odbor obravnaval odlok in 
občinskemu svetu predlaga, da predlog odloka o kategorizaciji občinskih cest sprejme s 
tem, da strokovna služba občinske uprave izpelje predlagane spremembe in dopolnitve v 
roku 6 mesecev po sprejemu odloka. 
 
Gospod Peter FRIDAU, član občinskega sveta je dejal, da se je že pri prvi obravnavi odloka 
pojavilo več predlogov za vnos manjkajočih cest. Sam je na seji sveta krajevne skupnosti 
Gornja Radgona predlagal dopolnitev odloka z dvema cestama (Ilirska, Strma), pa ju 
ponovno ni v predlogu odloka.  Glede na to, da  se vrši druga obravnava odloka in se 
lahko vlagajo le amandmaji, ga je zanimalo ali se lahko vseeno cesti vneseta v odlok kot 
lepotni popravek.  
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Gospod Dragan KUJUNDŽIČ, vodja odseka v občinski upravi je dejal, da ima vsaka cesta 
svojo številko, zato je le-to sedaj težko določiti. Predlagal je, da se osvoji mnenje Odbora za 
varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe, da se to v roku šestih mesecev 
dopolni, nato pa bo občinski svet sprejel dopolnitev odloka.  
 
Predsedujoči je še k temu dodal, da so obravnavani odlok  sedemkrat obravnavali na 
sestankih s krajevnimi skupnostmi, ustreznega odziva ni bilo, zato je prišlo do določenih 
pomanjkljivosti v vsebini. Tekom letošnjega leta in v naslednjih letih se bo to dodelalo, da bo 
odlok res odsev dejanskega stanja na terenu. 
 
Gospod Janko IRGOLIČ, član občinskega sveta je opomnil, da so na Grajskem hribu tri 
ulice, vnešena pa je le ena in da je v 5. členu napaka, saj je za konec zbirne ceste 
navedene pod 5. točko zapisan Radenski grad namesto Radgonski grad. 
 
Predsedujoči je zaključil razpravo in dal na glasovanje predlog odloka o kategorizaciji 
občinskih cest. Z večino glasov za (16) in 3 vzdržanimi je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P   št. 35:  
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o kategorizaciji cest- druga 
obravnava. 
 
 
Ad. 13:  Predlog odloka o občinskih cestah - druga obravnava 
 
Uvodno obrazložitev je podal gospod Dragan KUJUNDŽIČ, vodja odseka v občinski upravi.  
Dejal je, da je odlok o občinskih cestah celovit pravni akt občine, ki na zelo jasen in usklajen  
način predpisuje pravni red v zvezi z občinskim cestami. Razdeljen je na 9 poglavij in 
vsebuje 69 členov. Prinaša veliko obveznost občini, da zagotovi varno izvajanje prometa na 
cestah in vzdržuje te ceste, predpisane so krtištve za neizvajanje določil odloka.  Za boljše 
izvajanje odloka pa bo potrebno nastaviti še komunalnega inšpektora. Takrat bo varovanje 
cest in odnos do občinskih cest drugačno. Predlagal je, da občinski svet odlok sprejme. 
 
V razpravo se je vključil gospod Anton TROPENAUER, član občinskega sveta, ki je uvodoma 
pohvalil pripravljalca odloka, saj  je to dolgopričakovani odlok.  Dejal je, da so na odboru 
za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe obravnavali odlok in bili 
mnenja, da je sprejeti odlok premalo za zagotavljanje reda na cestah, ker še ni nastavljen 
komunalni inšpektor. Predlagal je županu, da pristopi k razgovorom z sosednjimi občinami, 
da najdejo skupno rešitev za komunalnega inšpektorja. Tega bi potem tudi lažje plačevali. 
 
Presedujoči je zaključil razpravo, sledilo je glasovanje o predlogu odloka. Soglasno je bil 
sprejet naslednji 
 

S K L E P   št. 36: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o občinskih cestah - druga obravnava. 
 
 

Ad. 14:  Predlog odloka o gospodarskih javnih službah - prva in druga obravnava 
 
Gospod Dragan KUJUNDŽIČ, vodja odseka v občinski upravi je uvudoma dejal, da je odlok 
o gospodarskih javnih službah krovni odlok na področju lokalnih javnih služb. Z sprejetjem 
Zakona o gospodarskih javnih službah so bile ukinjene komunalne dejavnosti posebnega 
družbenega pomena. Z Zakonom o varstvu okolja so bile definirane obvezne javne službe 
(oskrba s pitno vodo, ravnanje s odpadki, kanalizacija ipd), z Zakonom o gasilstvu je 
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gasilstvo dobilo značaj javne službe, z zakonom o stavbnih zemljiščih pa je gospodarjenje s 
stavbnimi zemljišči dobilo status javne službe. Z Zakonom o javnih cestah je  vzdrževanje 
občinskih cest dobilo status javne službe, z Odlokom o gospodarskih javnih službah v letu 
1995 pa so bile določene  še številne druge službe kot obvezne oz. zbirne lokalne javne 
službe (10 obveznih in 10 zbirnih ). V odloku so predlagane za obvezne občinske javne 
službe le tiste službe, ki jih zakon predpisuje.  Dana je tudi možnost, da se s posebnim 
odlokom občinskega sveta razglasi za občinsko javno službo tudi katera druga služba.  
Glede na pripombo, dano na odborih je predlagal, da se v prvem odstavku 4. člena,  
doda besedilo: »ki se ustanovi v občinski upravi«. 
Predlagatelj se tudi strinja, da se na koncu 11. člena dodata besedi »občinskega sveta«. Ob 
koncu je predlagal občinskemu svetu, da odlok obravnava in ga z dopolnili sprejme. 
 
Gospod Peter FRIDAU, član občinskega sveta je dopolnil gospoda Kujundžiča in pojasnil, da 
je dopolnitev k 4. členu  mišljena tako, da postane besedilo »Režijski obrat se ustanovi v 
občinski upravi« drugi odstavek 4. člena. V nadaljevanju pa se potem naštejejo vse alineje. 
 
Predlagatelj se je s tem strinjal.  
 
Druge razprave ni bilo, zato je predsedujoči zaključil razpravo o Odloku o gospodarskih 
javnih službah in dal predlog odloka na glasovanje. Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P   št. 37: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o gospodarskih javnih službah - prva in 
druga obravnava. 
 
 
Ad. 15:  Predlog odloka o gospodarjenju s stavbnimi zemljišči v občini   Gornja Radgona  
              - druga obravnava 
 
Tudi k tej točki je uvodno obrazložitev podal gospod Dragan KUJUNDŽIČ, vodja odseka v 
občinski upravi. Dejal je, da je bil leta 1997 sprejet Zakon o gospodarjenju s stavbnimi 
zemljišči.  Zakon prinaša veliko novosti glede stavbnih zemljišč.  Pojasnil je, da ta zemljišča 
uživajo poseben pravni status, saj so gradnje možne le na teh zemljiščih. Zaradi javnega 
interesa po smotrni izrabi teh zemljišč, nastajajo načrtno na podlagi prostorskih planov in 
izvedbenih aktov občine. Obrazložil je kakšna je razlika med  zazidanim stavbnim zemljiščem 
in nezazidalnim stavbnim zemljiščem. Nadalje je dejal, da se v Odloku o gospodarjenju s 
stavbnini zemljišči urejajo organizacijska vprašanja v zvezi z obvezno gospodarsko javno 
službo - gospodarjenje s stavbnimi zemljišči. Ta se izvaja v režijskem obratu znotraj občinske 
uprave. Pri izvajanju te službe sodeluje občinski svet, župan in komisija za gospodarjenje s 
stavbnimi zemljišči. Predlagal je, da občinski svet odlok obravnava in ga sprejme. 
 
Brez razprave je bil soglasno sprejet naslednji 
 

S K L E P  št. 38:  
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o gospodarjenju s stavbnimi zemljišči v 
občini   Gornja Radgona - druga obravnava 

  
 
Ad. 16: Spremembe in dopolnitve odloka o prostorsko ureditvenih pogojih za območje  
   Občine Gornja Radgona - prva in druga obravnava 
 
Gospod Dragan KUJUNDŽIČ, vodja odseka v občinski upravi je dejal, da gre za manjšo 
spremembo odloka, ki je bil sprejet leta 1995. S spremembo se želi omogočiti graditev 
objektov v naselju Lomanoše (nad gostilno Evergreen bar), ki sedaj ne morejo graditi 
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stanovanjskih ali pa drugih objektov. Drugi člen pa omogoča, da se na območju naselja 
Trate v Gornji Radgoni lahko zgradi stanovanjski blok.  Drugih sprememb v odloku ni. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 
 
V razpravo se je vključil gospod Drago HORVAT, član občinskega sveta. Po njegovem 
mnenju bi morali v odloku določiti, katere mirne dejavnosti se lahko odvijajo v prostorih 
stanovanjskega bloka. Vprašanje je, če so gostinski lokalni spadajo med mirne dejavnosti. 
Eden takšnih na Tratah že je, zato to naselje ne bi preneslo še enega.   
 
Gospod Dragan KUJUNDŽIČ je odgovoril, da je namen odloka ta, da se omogoči zgradnja 
stanovanjskega bloka. Predvidena pa je možnost opravljanja nekaterih mirnih dejavnosti. Te 
niso naštete, ker jih je veliko in te opredeljujejo drugi predpisi  (uredba o o klasifikaciji 
dejavnosti).  
 
Predsedujoči je zaključil razpravo in dal predlog odloka na glasovanje. Soglasno je bil 
sprejet naslednji 
 

S K L E P   št. 39: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona spreme Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka 
o prostorsko ureditvenih pogojih za območje Občine Gornja Radgona - prva in druga 
obravnava. 
 
 
Ad. 17:  Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o UN »Preureditev Elementa 

 za Avtoradgono in obrtno cono Gornja Radgona- prva in  druga obravnava  
     
Uvodoma je gospod Dragan KUJUNDŽIČ, vodja odseka v občinski upravi dejal, da s 
spremembo odloka dopolnjujemo odlok sprejet leta 1987. Dejansko z obravnavanim 
odlokom izpolnjuje želje lastnikom in investitorjev objektov na območju bivše opekarne.  S 
spremembo odloka se ureja tisti del, kjer se sedaj nahajajo industrijska poslopja in 
stanovanjske hiše. Te nepremičnine so odkupila podjetja Mettis International, Mičutisk, 
Mercator SVS Ptuj in gospod Jakič. Ti so izrazili željo za spremembo odloka, saj želijo na tem 
prostoru izvajati uspešne dejavnosti.  Obravnava in potek sprejema odloka je trajal skoraj 
eno leto, v njem so zajeti vsi predlogi  omenjenih podjetnikov. Predlagal je, da občinski svet 
odlok sprejme. 
 
Razprave ni bilo, sledilo je glasovanje o predlogu odloka. Soblasno je bil sprejet naslednji 
 
 

S K L E P   št. 40: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka 
o UN »Preureditev Elementa  za Avtoradgono in obrtno cono Gornja Radgona- prva in  druga 
obravnava. 
     
 
Ad. 18:  Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o gradnji pomožnih objektov  

 - prva in druga obravnava  
 
Uvod je podal gospod Dragan KUJUNDŽIČ, vodja odseka v občinski upravi. Tudi te 
spremembe in dopolnitve odloka izpolnjujejo želje mnogih občanov, ki gradijo pomožne 
objekte.  Najbolj je bila moteča dolga razdalja pomožnega objekta od sosedove parcele. 
Sedaj je predlagana manjša oddaljenost, seveda če sosed k temu soglaša. Težave so bile 
tudi pri pridobivanju dovoljenj za postavitev plinskih kontejnerjev.   Dodanih je še osem 
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novih alinej. Predlagal je, da se osvoji dopolnitev 2. člena kjer se v 8. alineji številka  in 
beseda »1 meter« nadomesti s številko in besedo »1,5 meter«. Predlagal je občinskemu svetu, 
da odlok s predlagano dopolnitvijo sprejme. 
 
V razpravo se je vključil gospod Andrej ROVŠNIK, član občinskega sveta in član odbora za 
varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe.  Seznanil je svetnike, da odbor 
daje soglasje k spremembam in dopolnitvam odloka s pripombo, da se v 2. členu odloka v 
8. alineji spremeni višina opornega zidu z 1 metra na 1,5 metra.  
Predsedujoči je k temu dodal, da se je predlagatelj strinjal s spremembo in je zato uvodoma 
že predlagal dopolnitev. V skladu s proceduro se dopolnitev smatra, kot sestavni del 
obravnavanega odloka.  
 
Gospod Štefan PUCKO, član občinskega sveta in član Odbora za turizem in kmetijstvo je 
prebral mnenje odbora, ki je naslednje: »Odbor se strinja s spremembami in dopolnitvami 
odloka o gradnji pomožnih objektov. Občinskemu svetu pa predlaga, da ga sprejme v 
predloženi vsebini«. 
 
Predsedujoči je zaključil razpravo in dal predlog odloka na glasovanje. Soglasno je bil 
sprejet naslednji 
 

S K L E P   št.  41: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka 
o gradnji pomožnih objektov  - prva in druga obravnava. 

 
 
Ad. 19:  Sklep o povrnitvi stroškov predvoilne kampanje za leto 1998 

 
Uvodno obrazložitev je podala gospa Darinka BODANEC, vodja odseka v občinski upravi.  
Dejala je, da so na podlagi tega sklepa organizatorji volilne kampanje oziroma kandidati za 
člane občinskega sveta, katerih liste so dobile mandat za člane OS upravičeni do porvnitve 
stroškov volilne kampanje v višini 60 SIT za dobljeni glas, pri čemer skupni znesek povrnjenih 
stroškov ne sme preseči zneska porabljenih sredstev, razvidnega iz priloženega poročila. 
Zahtevke za delno povračilo stroškov volilne kampanje za kandidate v občinskem svetu in 
župana so predložili: Lista za vas in nas - lista Vodenik, LDS, SKD, SLS, SDS, DeSUS, Lista 
humanista. Na podlagi teh zahtevkov je pripravljen sklep o delni povrnitvi stroškov v 
skupnem znesku 588.560 SIT. Predlagala je, da občinski svet sprejme predlagani sklep. 
 
Gospod Andrej RITLOP, član občinskega sveta je dejal, da je stranka ZLSD iz objektivnih 
razlogov zamudila rok za predložitev zahtevka, zato je predlagal dopolnitev sklepa, da se 
kot upravičenec do povrnitve stroškov vnese tudi ZLSD in sicer v višini 23.220 za volitve v 
občinski svet in 15.000 SIT za volitve župana. 
 
Predsedujoči je potrdil trditev gospoda Ritlopa, saj stranka ZLSD res ni predložila zahtevka, 
kljub dogovoru na koordinaciji političnih strank in list. Ne vidi pa razloga, da se sklep ne bi 
dopolnil. Predlagal je, da se sklep o povrnitvi stroškov predvolilne kampanje za leto 1998 
sprejme v korigirani vsebini (upošteva se tudi ZLSD). Predlog je dal na glasovanje. Soglasno 
je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P  št. 42: 
 

1.  Na podlagi danih zahtevkov in poročil so do delne povrnitve stroškov volilne kampanje 
upravičeni organizatorji volilne kampanje za občinski svet oziroma kandidati za župana v 
skupnem znesku 606.602,00 in sicer: 
• Lista za vas in nas - lista Vodenik v višini 323.802,00 
• LDS v višini 74.540,00 
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• SKD v višini 74.100,00 
• SLS v višini 34.320,00 
• SDS v višini 22.560,00 
• DeSUS v višini 20.520,00 
• Lista Humanista v višini 18.540,00 
• ZLSD v višini 38.220,00 

2.  Sredstva iz 1. točke tega sklepa se nakažejo iz proračuna na žiro račun organizatorja 
volilne kampanje. 

 
 
Ad. 20:  Sklep o financiranju političnih strank in samostojnih list 
 
Gospa Darinka BODANEC, vodja odseka v občinski upravi  je uvodoma dejala, da lahko 
pristojni organ občine na podlagi 26. člena Zakona o političnih strankah  določi, da stranka 
dobi mesečno po največ 30 SIT za vsak dobljen glas na volitvah za občinski svet oziroma za 
župana. Na podlagi dogovora predstavnikov posameznih političnih strank in samostojnih list 
z dne 11.2.1999 se vrednost posameznega glasu revalorizira od 30 na 41 SIT po glasu za 
posamezno stranko ali listo, oziroma za volitve župana z 15 na 20 SIT po glasu. Predlagala je, 
da se političnim strankam in samostojnim listam, katere kandidatke oz. kandidati so bili 
izvoljeni v občinski svet dodelijo sredstva, ki skupno znašajo 3,033.576,00 SIT. 
 
Razprave ni bilo. Predsedujoči je dal predlog sklepa na glasovanje. Soglasno je bil sprejet 
naslednji  
 

S K L E P   št. 43: 
 

1.  Političnim strankam ter samostojnim listam, katere kandidatke oziroma kandidati so bili na 
lokalnih volitvah 1998 izvoljeni v občinski svet občine Gornja Radgona, pripadajo sredstva 
iz proračuna občine, glede na število dobljenih glasov. 

 Političnim strankam in samostojnim listam iz prejšnjega odstavka pripadajo sredstva iz 
proračuna občine mesečno v višini 41 SIT za vsak dobljen glas na volilnega upravičenca. 

2.  Politični stranki, oziroma samostojni listi, katere kandidat je bil izvoljen za župana občine 
Gornja Radgona,pripadajo mesečno sredstva v višini 20 SIT za vsak dobljen glas. 

 
 
Ad. 21:  Predlog odloka o upravnih taksah - prva in druga obravnava 
 
Uvodno obrazložitev je podala gospa Darinka BODANEC, vodja odseka v občinski upravi. 
Dejala je, da je pravna podlaga za pripravo odloka v republiškem Zakonu o upravnih 
taksah. Upravna taksa se plačuje za izdane dokumente na zahtevo strank  v upravnih 
stvareh. Iz tega naslova se delno pokrivajo tudi strošpki upravnega postopka. Do sedaj je 
občinska uprava zaračunavala republiško takso, ki pa je država dejansko ni iz tega naslova 
vračala sredstev. K odloku je priložena tudi taksna tarifa. Istočasno je predlagala popravek  
v 6. členu odloka tako, da vrednost točke praviloma znaša 15 SIT in ne 13,50. V Ur. listu RS št. 
8/99 je namreč bila spremenjena  ta vrednost točke. 
 
Razprave ni bilo. Predsedujoči je dal predlog odloka  z dopolnitvijo na glasovanje. Soglasno 
je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P   št.  44: 
 

Občinski svet občine Gornja Radgona sprejema Odlok o upravnih taksah - prva in druga 
obravnava. 
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Ad. 22:  Odprodaja zemljišča podjetju Emona Merkur Ljubljana 
 
Gospod Dragan KUJUNDŽIČ, vodja odseka v občinski upravi je v obrazložitev predloga za 
odprodajo zemljišča povedal, da že nekaj let potekajo aktivnosti podjetja Emona Merkur iz 
Ljubljane, da bi sedanjo trgovino v Gornji Radgoni razširilo, saj je ta trgovina njihova 
najslabša v Sloveniji. Edina možnost širitve trgovine je na prostor, kjer je sedaj skladišče 
trgovine oz. parirnim prostorom.  Predlogi so bili obravnavani na prostorskem svetu, zelo 
aktiviran je bil tudi občinski arhtekt.   Za širitev trgovine potrebuje podjetje Emona Merkur 122 
m2  zemljišča. Zemljišče je ocenil sodni izvedenec in cenilec Janez Brunčič in znaša 2,963.832 
SIT. Na koncu je še predlagal občinskemu svetu, da odobri odprodajo zemljišča. 
 
V razpravo se je vključil gospod Drago HORVAT, član občinskega sveta, ki je vprašal kaj 
investicija pomeni za obstoječi park, ki je v nadaljevanju. 
 
Gospod Dragan KUJUNDŽIČ je odgovoril, da bo za širitev trgovine potrebno posekati dve 
drevesi v smeri proti Panonski ulici. Režim pakriranja bo določen in zarisan na asfaltu, tako, 
da bistvenih sprememb ne bo.  To bo potrebno urediti tudi z Odlokom o mirujočem prometu 
v Gornji Radgoni.  
 
Predsedujoči je še pojasnil, da bo podjetje tudi sofinanciralo adaptacijo platoja na Trgu 
svobode. Adaptacija bo končana konec junija oziroma julija. Drevesa pa bodo podrta 
zaradi korenin, ki  ovirajo poseg v globino. Nadomestna hortikultura bo pravočasno 
izgrajena. V nadaljevanju je dal predlog sklepa na glasovanje.  
Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P  št. 45: 
 

Odroda se nepremičnina parc. št. 371/6 dvorišče v izmeri 122 m2 k.o. Gornja Radgona kupcu 
Emona Merkur, Šmartinska 130, Ljubljana za znesek 2,963.832,00 SIT. 
Davki in stroški bremenijo Emono Merkur. 
 
 
Ad. 23:  Odprodaja zemljišča družini Kraner iz Gornje Radgone 
 
Gospod Dragan KUJUNDŽIČ, vodja odseka v občinski upravi je uvodoma pojasnil, da gre za 
majhen del zemljišča, na katerem si želi gospod Kraner Feliks iz Gornje Radgone zgraditi 
pomožni objekt - garažo za svoje potrebe. Zadevo so si ogledali tudi predstavniki Zavoda za 
varstvo naravne in kulturne dediščine Maribor in se strinjajo s posegom v prostor. Gre pa tudi 
za zemljišče, ki ni služilu nobenemu namenu, zato se predlaga, da občinski svet odobri 
odprodajo zemljišča.  
 
Razprave ni bilo. Predsedujoči je dal na glasovanje predlog sklepa za odprodajo zemljišča. 
Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

S K L E P  št. 46: 
 

Odproda se del nepremičnine parc. št. 1221 k.o. Gornja Radgona v izmer 12 m2 kupcu 
Kraner Feliksu, Jurkovičeva ulica 29, Gornja Radgona za znesek l70.762,00 SIT. 
Davki in stroški bremenijo kupca. 
 
 
Ad. 19:  Nakup zemljišča za potrebe izgradnje stanovanjskih objektov 
 
Gospod Dragan KUJUNDŽIČ, vodja odseka v občinski upravi  je pojasnil svetnikom, da gre 
za nakup zemljišča v izmeri 1613 m2, na katerem je predvidena gradnja vrstnih stanovanjskih 
objektov. Izrazil je upanje, da bo Odlok o zazidalnem načrtu,  letos sprejet.  Zemljišče želita 
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odprodati gospod Hrastelj  Matej in Irena iz Gornje Radgone.  Nakup ocenjuje kot ugoden, 
saj je ocenjena vrednost zemljišča 17 DEM za m2, zato gre za racionalno in gospodarsko 
naravnano pridobitev zemljišča v last občine, zato se predlaga občinskemu svetu, da 
odobri predlagani nakup. 
 
 
Razprave ni bilo. Predsedujoči je dal predlog sklepa za nakup zemljišča  na glasovanje. 
Soglasno je bil sprejet naslednji 
 
 
 
 

S K L E P  št. 47: 
 

Odkupi se nepremičnina parc. št. 189, njiva v izmeri 1613 m2 in stavba v izmeri 4 m2, 
pripisana pri vl. št. 125 k.o. Gornja Radgona, od prodajalcev Hrastelj Mateja in Hrastelj Irene 
iz Gornje Radgone, Prešernova cesta 29, vsakega do 1/2, za znesek 2,742. 671,00 SIT. 
Davki in stroški bremenijo Občino Gornja Radgona. 
 
 
Ad. 25:  Nakup zemljišč skupaj s stavbami od družin Šumen in Gjerkeš za potrebe izgradnje 
   ČN 
 

Že dalj časa potekajo aktivnosti občine za izgradnjo kanalizacije in ČN. V skladu s projektno 
dokumentacijo in predvideno lokacijo čistilne naprave je potrebna pot do čistilne naprave. 
Edina možnost rešitve je zemljišče gospoda in gospe Šumen Francom in Marijo.  Vse to je 
natančno navedeno v programu nadaljnje izgradnje kanalskega sistema in ČN v letih 1999-
2003, ki ga je obravnaval občinski svet na 3. redni seji. Pogovori z družino Šumen so potekali 
že dalj časa. Lastnika sta namreč pogojevala zamenjavo njune nepremičnine,  z hišo v 
Gornji Radgoni. Na zamenjavo pa pristajata le v primeru, da občina sklene menjalno 
pogodbo brez kakršnih koli zahtevkov do njiju glede doplačila razlike. Gre za investicijo 
širšega občinskega pomena, zaradi tega investicije ne sme biti ogrožena. Občinskemu svetu 
se zato predlaga, da oba predlagana sklepa sprejme. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo. Razprave ni bilo, zato je predsedujoči dal predlagana 
sklepa na glasovanje. Soglasno  sta bila sprejeta naslednja sklepa: 
 

S K L E P  št.  48: 
 

Odkupijo se nepremičnine parc. št. 560, stanovanjska stavba v izmeri 111 m2, parc. št. 560, 
dvorišče v izmeri 217 m2 in parc. št. 561, sadovnjak v izmeri 232 m2, vse k.o. Gornja Radgona, 
last Gjerkeš Marije in Štefana, vsakega do 1/2 za znesek 150.000,00 DEM v tolarski 
protivrednosti po srednjem tečaju Banke Slovenije. 
Davki in drugi stroški bremenijo Občino Gornja Radgona. 
 

S K L E P  št. 49: 
 

Zamenjajo se nepremičnine na parc. št. 560 in 561, k.o. Gornja Radgona v lasti Gjerkeš 
Marije in Štefana, za nepremičnine na parc. št. 509/7, 510/1, 510/2, 510/3, 510/4, 510/5, 
510/8, 510/9, vse k.o. Mele, last Šumen Marije in Franca, Ljutomerska cesta 25, Gornja 
Radgona, vsakega do 1/2, brez kakršnega koli doplačila s strani zakoncev Šumen. 
Davki in drugi stroški bremenijo Občino Gornja Radgona. 
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Ad. 26:  Sklep o začasnem izplačevanju sejnin za delo članov občinskega sveta in delovnih 
  teles 
 
Obrazložitev k sklepu je podal gospod Drago HORVAT, član občinskega sveta in predsednik 
komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  Ta komisija je na svoji seji 
obravnavala problematiko izplačila sejnin. Akta  oz. pravilnika, ki bo določal način plačila 
za delo članov občinskega sveta in delovnih teles ni mogoče dodelati v kratkem času, ker 
je odprtih še mnogo dilem in vprašanj. Pripaviti bo potrebno akt, ki bo skladen z zakonodajo 
in možnostmi naše občine.  Gre za splet nepojasnjenih zadev, zato komisija meni, da je 
potrebno akt pripravljati počasi. Da pa ne bi svetniki in člani delovnih teles ostali brez 
plačila komisija predlaga, da občinski svet sprejme sklep v predlagani vsebini.  
 
 
 
 
Gospa Darinka BODANEC, vodja odseka v občinski upravi je povedala, da predlagatelj na 
predlog sklepa nima nobenih pripomb. Ko pa bo sprejet pravilnik, se bodo sejnine 
poračunale v plus ali minus. 
 
Predsedujoči je zaključil razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Soglasno je bil sprejet 
naslednji 
 

S K L E P  št. 50: 
 

1.  Članom občinskega sveta in delovnim telesom se izplačujejo akontacije sejnin (del 
plače) v višini kot so veljale v letu 1998. 

2.  Akontacija določena v prvi točki tega sklepa se izplačuje do sprejema pravilnika o 
plačah občinskim funkcionarjem in nagradah članov delovnih teles občinskega sveta. 

 
 
Ad. 27:  Odgovori na vprašanja, predloge in pobude svetnikov 
 
Odgovorov na vprašanja, predloge in pobude svetnikov ni bilo danih, ker le-ta niso bila 
postavljena. 
 
 
Ob koncu je gospod Miha VODENIK vprašal svetnike ali je bilo pri sprejemanju statuta (5. 
točka)  kaj nejasnega. Sam je namreč smatral, da je s tem, ko je občinski svet določil rok 
obravnave tudi sprejel statut v prvi obravnavi.  
 
Gospod Drago HORVAT, član občinskega sveta je dejal, da občinski svet mora potrditi 
sprejem statuta občine Gornja Radgona za prvo obravnavo, da se izogne morebitnim 
neprijetnostim. 
 
Po krajši konzultaciji med županom in gospodom Zagorcem, predsednikom Statutarno 
pravne komisije  je prevladalo mnenje, da je bil statut pravilno sprejet in ni potrebe po 
dodatnih pojasnilih ali glasovanju. 
 
Gospod župan je nato ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan, zato se je zahvalil za 
prisotnost in zaključil sejo ob 17.30 uri. 
 
 
ZAPISALA:                 SEJO VODIL: 
Simona Budja, l.r.          ŽUPAN 
      OBČINE GORNJA RADGONA: 
                 Miha VODENIK, l.r. 


